
Ympäristötieteiden opiskelijat - MYY ry  
 

Hallituksen kokous 13/2023 

Aika: Keskiviikko 10.10.2023 klo 17.00 
 

Paikka: Biokeskus 3 kerhohuone (Viikinkaari 1) ja Zoom  
 

Osallistujat: 

Noora Kiviniemi 

Anna Westerling 

Essi Kaila 

Roosa Hannuksela 

Liinu Esterinen 

Emmi Aivola 

Jesse Haapasalo 

 

Muut jäsenet: 

Lea Fewer 

Silja Veikkolainen 

Lauri Kähkönen 

Mikko Aulio 

Antti Laitinen, saapui ajassa 17:36. 

 

Ei-jäsenet:  

Onni Purhonen, poistui ajassa 18:02.  

Joni Ollonen 

 

Zoom: 

Katariina Laiho 

Tiia-Roosa Kilpinen, saapui ajassa 17:07.  

 

 

 
  



PÖYTÄKIRJA 
 

1. KOKOUKSEN AVAUS 
 

Avataan kokous ajassa 17:05. Varapuheenjohtaja Noora Kiviniemi toimii kokouksen 
puheenjohtajana.  

 

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN 
 

ESITYS: Todetaan kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti.  
 
 

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN 
 

ESITYS: Hyväksytään esityslista kokouksen työjärjestykseksi.  
 

PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 
 

 

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN  
 

ESITYS: Hyväksytään edellisen kokouksen pöytäkirja. 
 
PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 
 

 
5. ILMOITUSASIAT 

 

5.1. Saapunut posti 
 
Agronomiliiton jäsenlehti Alimenta on saapunut. 

 
5.2.Muut ilmoitusasiat 
 
Ei muita ilmoitusasioita.  

 
Tiia-Roosa Kilpinen saapui ajassa 17:07. 
 

6. TALOUS 
 

6.1. Talouden tilanne 



Tilillä on rahaa 23 645,94 €. 

6.2. Saapuneet laskut ja muut maksut 
 

Lasku Houtskärs Kyrkliga Folkhögskola r.f 5405,00 € (yksi ekskursion majoituksista). 
Lasku Puuharyhmä Oyj 855,00 € (yksi ekskursion majoituksista). 
Lasku Taxilady Oy 5075,00 € (ekskursion kuljetukset). 
 
ESITYS: Hyväksytään seuraavat laskut ja muut maksut. 
 
PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 
 
 
6.3. Tulevien tapahtumien budjetit 
 
Emmi Aivola esittelee käsityökerhon Wine & Paint –illan budjetin (liite 2). Käsityökerho 
toivoo 30 € sponsorointia tapahtumaan.  
 
ESITYS: Myönnetään 30 € käsityökerhon Wine & Paint -tapahtumaan.  
 
PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 
 
 
6.4. Toteutuneet budjetit 
 
MYY ry:n seksilelubingon toteutunut budjetti esitellään seuraavassa hallituksen kokouksessa, 
koska kaikkia tarvittavia tietoja ei vielä ollut.  
 
Jesse Haapasalo esittelee fuksisitsien budjetin (liite 3) ja fuksiaisten budjetin (liite 4). 

 

6.5. Muut talousasiat 
 
Käsityökerho on haluaisi tehdä materiaalihankintana ompelusetin, joka kustantaisi arviolta 
15–20 €. Käsityökerho pyytää ompelusetille sponsorointia 20 €. Kerho on jo käyttänyt 
kerhobudjettinsa, mutta MYY ry:n budjettiin on varattu rahaa kalustehankinnoille. Otetaan 
rahaa ompelusettiin tästä budjetista, koska muita kalustehankintoja ei olla tehty. 
 
ESITYS: Myönnetään käsityökerholle 20 € ompelusettiin.  
 
PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 
 
 

7. UUSIEN JÄSENTEN HYVÄKSYMINEN 
 

ESITTELIJÄ: Katariina Laiho 
 
ESITYS: Hyväksytään 11 jäsentä, joista 11 ovat varsinaisia jäseniä (liite 5). 
 
PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 
 
 



8. BIOSFÄÄRI JA MMYL 
 

Biosfäärin antibioottiresistentti-ilta on tulossa 20.11. One Health Finlandin kanssa ja 
Biosfäärin synttärisitsit järjestetään 30.10. Opinto-opasta on päivitelty. 

 
MMYL ry:n Viikki GP:ssä oli haasteita osallistujien saamisessa. Jatkot yökerho Maxinesta 
jouduttiin siirtämään Rondoon. 

 
9. ESITETTÄVÄT ASIAT 

 
9.1. Alastonkalenteri 
 
Noora Kiviniemi ehdottaa alastonkalenterin siirtämistä ensi vuodelle. Projektiin ei ole saatu 
tarpeeksi ihmisiä ja työmäärä henkeä kohti olisi näin ollen liian suuri. 

 
9.2. MYYWei 
 
Tiimi kokoustaa keskiviikkona 11.10. ja kokouksessa tehdään sanoituksia. Jos projekti etenee 
suunnitellusti, uusi MYYWei saattaa tulla valmiiksi joulukuussa.  

 
9.3. Merkkien tilaaminen 

 
Emmi Aivola on selvitellyt merkkien tilaamista. Palataan asiaan ensi kokouksessa.  

 
9.4. MYY ry:n kuraattori 

 
Asia ei ole edennyt. Mikko Aulio ja Tiia-Roosa Kilpinen kokoustavat aiheesta lähiaikoina ja 
tuovat esityksen aiheesta syyskokoukseen.  

 
9.5. Lomakkeiden päivitys 

 
Katariina Laiho ehdottaa, että päivitettäisiin e-lomaketta, jolla liitytään MYY ry:n jäseneksi. 
Nykyisessä e-lomakkeessa on osittain epäselvät ohjeet, etenkin ulkojäseneksi liittymisen 
osalta. Nettisivuilla lukee, että ulkojäseneksi voi liittyä ottamalla yhteyttä hallitukseen 
sähköpostitse, mutta e-lomakkeessa voi kuitenkin valita suoraan liittyvänsä ulkojäseneksi. 
Lomakkeen mukaan ulkojäseneksi liittyminen myös vaatisi suosittelijaa, mutta ohjeistusta 
suosittelijan kirjaamisesta ei ole myöskään löydettävissä. Lisäksi lomake on tällä hetkellä 
vain suomeksi, mutta englanninkielinen käännös olisi hyvä. 
 
Perehdytään, mitä MYY ry:n säännöissä lukee ulkojäseneksi liittymisestä ja suosittelijasta. 
MYY ry:n tämänhetkisten sääntöjen mukaan ulkojäseneksi liittyminen ei vaadi suosittelijaa.  
Katariina muokkaa e-lomaketta ja päivittää siihen ajantasaiset tiedot.  

 
10. OPINTOASIAT 

 
Johtoryhmä on kokoustanut syyskuussa. Emmi Aivola ja Jere Ollila toivat kokouksessa esille 
luentojen päällekkäisyyden tuomat ongelmat ja sen, että luentoja on päällekkäin jopa saman 
moduulin sisällä. Kurssin opettajilla on aika vähän vaikutusvaltaa kuitenkin tähän asiaan. 
Emmi ja Jere ehdottivat luentojen striimaamista ratkaisuksi näissä tilanteissa.  
Johtoryhmässä todettu myös, että kandiseminaaria ei ole mahdollista järjestää resurssien 
puolesta kahta kertaa vuodessa, vaikka opiskelijat ovat toivoneet sitä.  



 
11. TYÖELÄMÄASIAT 

 
Ei työelämäasioita.  

 
12. KERHOTOIMINTA  

 
Lintukerho järjestää linturetken 12.10. ja lintuäänibingon 8.11. kerhohuoneella. 
Liikuntakerho on suunnitellut kilpatanssi- tai paritanssiteemaisia tanssitreenejä, jotka Jesse 
Haapasalo pitäisi. Tanssitreenien tila ja tarkka päivämäärä ovat vielä auki. Myös crossfitin 
lajikokeilua on suunniteltu, mutta kokeilusta voisi tulla kallis ja tarkka osallistujamäärä pitäisi 
saada selville. Vimmoilta tulossa meritaimenten kutubongaus-tapahtuma 26.–30.10. 
Tarkoituksena käydä kyseisinä päivinä Longinojalla. Käsityökerholta tulossa viikkohengailujen 
lisäksi Wine & Paint –tapahtuma 12.10.2023. 

 
13. SPONSORITOIMINTA 

 
13.1 Ylijääneet ja kierrätetyt haalarit 

 
Vuoden 2022 neljät ylijäämähaalarit myytiin fukseille hintaan 23,50 € / kappale. 
Kierrätettyjen haalareiden saajat arvottiin sunnuntaina 1.10.2023. Yhteensä seitsemät 
haalarit saivat uuden kodin. Kierrätysprojektista saatiin paljon positiivista palautetta. 
MYY:n kerhohuoneen kaapissa on vielä kahdet kierrätetyt haalarit, jotka eivät ehtineet 
arvontaan. Näitä voidaan käyttää ensi syksynä. Lisäksi kaapissa on useita vanhoja 
haalarimerkkejä. Noora Kiviniemi ehdottaa, että harvinaisemmat merkit voitaisiin arpoa 
kevään jäsenpalautteen vastaajien kesken. Muita voisi jakaa ilmaiseksi esimerkiksi 
merkkimarkkinoilla. Merkkien lahjoittajille on ilmoitettu, ettei merkeistä pyydetä rahaa.  
 
Haalaritilauslomakkeen on täyttänyt 46 henkilöä.  
 
Haalarisponsorisopimusten allekirjoittaminen on kesken.  

 
 

14. LEVÄPERÄINEN 
 

Perinteisesti Leväperäisen kolmas numero on ilmestynyt Karkkilan aikoihin eli marraskuun 
lopulla. Fyysistä lehteä tilataan taas 40 kappaletta. Numeroon tulee Loimun mainos. Lehteen 
tulee muun muassa ekskursiopäiväkirja, Luka-lassien palsta, Karkkila-mainos, Valasasiaa-
palsta, tieteellinen asiateksti sekä kirjasuosituksia.  
 
Antti Laitinen esittelee toimituksen ehdotuksen koskien nettijulkaisun tulevaisuutta. Levis-
tiimissä on keskusteltu vielä siitä, jos Leväperäinen ilmestyisi jatkossa pdf-julkaisuna ja tämä 
vaihtoehto on saanut kannatusta. Issuu-palvelu, jonka kautta sähköinen Leväperäinen on 
aiemmin ilmestynyt, on muuttunut maksulliseksi ja haasteita aiheuttaa budjetin lisäksi se, 
ettei MYY ry:n pankkikortilla voida tehdä kuukausitilausta. Olisi hyvä, jos kaikki pdf-versiot 
saataisiin tulevaisuudessa nettisivuille, mutta tarkoitus on laittaa ainakin sähköpostilistalle ja 
Telegramiin Myypiöt-ryhmään.  

 
 

15. TILAT 
 



Janne Salokoski kutsui MYY ry:n edustajan keskiviikkona 11.10. keskustelemaan Pupusta ja 
Kissasta eli Hedda Gablerista ja Jo Marchista. Noora Kiviniemi on estynyt pääsemään 
paikalle, joten tilavastaavana hän lähettää hallituksen mietteet sähköpostilla eteenpäin. Tila-
asiasta keskusteltiin tarkemmin hallituksen 11. kokouksessa.  

 
Biosfääri ry:n ja Helixi ry:n kerhohuoneella on tapahtunut vesivahinko remontin yhteydessä. 
Vesivahinko pitkittää mahdollisesti Biokeskus 1:n remonttia. Biosfääri ja Helix käyttävät 
Biokeskus 3:n kerhohuonetta nyt jonkin verran muun muassa kokouksissaan. 
 
Aloitetaan kokoustauko ajassa 17:51.  

Jatketaan kokousta ajassa 18:06.  

 

16. MENNEET TAPAHTUMAT 
 

16.1. Haalari-info fukseille 7.9.  
Osallistujia 40. 
 
16.2. Vimmojen perhokalastusretki 10.9. 
Osallistujia 5. Onnistunut tapahtuma.  
 
16.3. Fuksisitsit 14.9. 
Osallistujia 90 ja sitsit onnistuivat hyvin. Tapahtuman palaute käytiin läpi viime kokouksessa.  
 
16.4. Eksku 20.–26.9.  
Osallistujia 46. Palautelomakkeeseen saatu tähän mennessä 9 vastausta. Asteikolla 1–5 
vastanneiden tyytyväisyys koko ekskursioon 4,8, vierailukohteisiin 4,3 ja majoituksiin 4,7. 
Erityisesti tyytyväisiä oltiin saaristossa vietettyyn aikaan, saunomiseen ja yhdessäoloon. 6 
vastaajista oli maininnut siitä, että aikataulu oli liian kiireinen, ja että kohteissa olisi ollut kiva 
viettää enemmän aikaa. Lomakkeessa myös kysyttiin toiveita ensivuoden ekskursiolle ja 
vastauksissa on toivottu esimerkiksi Saksaa tai jotain pohjoismaata, sekä kohdetta, joka on 
halpa. 
 
Ekskursion toteutunut budjetti ei ole vielä valmis, sillä Loimu-tuen kanssa tuli ekskutiimillä 
väärinkäsitys. Tiimi oli ymmärtänyt, että Loimun tuki (5 € per Loimun jäsen) tulisi 
kokonaissummana ekskursiobudjettiin ja näin ollen laskutettiin kaikilta osallistujilta sama 
summa riippumatta Loimun jäsenyydestä. Vasta tämän jälkeen ekskursiotiimi sai tietää, että 
tuen oli tarkoitus kohdistua nimenomaan Loimun jäsenille 5 € halvempana 
osallistumismaksuna. Ilman Loimun tuen huomiointia ekskursion budjetti on 212,80 € 
tappiollinen MYY ry:lle. Ekskursiotiimi haluaisin hallituksen mielipiteen siitä, mikä olisi paras 
tapa asian korjaamiseksi.  
 
Tiia-Roosa Kilpinen ehdottaa, että Loimulta laskutetaan suoraan 5 € kaikilta ekskulle 
osallistuneilta Loimun jäseniltä, joita oli yhteensä 35 (35 x 5 € = 175 €). Olisi liian hankalaa 
alkaa siirtämään lisää tukea Loimun jäsenille, koska ekskursiotiimillä ei ole enää kaikkien 
tilinumeroita selvillä.  
 
Ekskursiokuvailta on ensi viikolla. Tarkka päivämäärä tarkentuu myöhemmin.  
 
16.5. MYY ry:n rasti HYY:n fuksiseikkailussa 28.9. 



Rastille osallistujien piti kerätä sokkona roskia eli puhdistaa koralliriuttaa. Rasti oli 
onnistunut. 
 
16.6. MYY ry:n seksilelubingo  
Osallistujia bingossa oli 80. Palautetta tapahtumasta kerättiin erillisellä palautelomakkeella. 
Vastauksia lomakkeeseen tuli 10 kappaletta. Tyytyväisyys tapahtumaan asteikolla 1–5 oli 
keskiarvoltaan 3,8. Tapahtumassa pidettiin erityisesti juontajista, ilmapiiristä, ruoasta sekä 
hiljaisen tilan huomioimisesta. Bingo toisaalta eteni joidenkin mielestä liian hitaasti, 
äänentoisto oli myös osan mielestä liian hiljainen. Kokonaisuudessaan bingo oli vastaajien 
mielestä ihan hyvin järjestetty. Noora Kiviniemen mielestä seuraavan ilmaisbingoon voisi 
tehdä etukäteisilmoittautumisen. Täten vältettäisiin liian suuri osallistujamäärä. 
 
16.7. Geokätköilyretki 3.10. 
Osallistujia tapahtumassa oli 9. Retkellä kerättiin geokätköjä onnistuneesti pari tuntia ennen 
pimeän tuloa.  
 
16.8. Fuksiaiset 6.10. 
Osallistujia oli 40, joista 15 oli fukseja.  
 
16.9 Yhteissitsit VITA ry:n kanssa 9.10. 
Osallistujia sitseillä oli 80. Sitseillä oli häirintäyhdyshenkilöiden yhteydenottolomakkeen QR-
koodi ja yhteyshenkilöiden yhteystiedot vessakoppien ovessa sisäpuolella. Lomakkeen ja 
kyseisen toimintamallin voisi ottaa käyttöön myös MYY ry:n sitseillä ja muissa tapahtumissa. 
Palaute sitseistä kerätään myöhemmin. 
 
 

17. TULEVAT TAPAHTUMAT 
 

17.1 Lintukerhon linturetki 12.10.2023 klo 13 
Lähtö on Viikistä Biokeskus 3:n luota.  

 
17.2 Käsityökerhonkerhon wine & paint -ilta 12.10.2023 klo 17 Think Companylla. 
Tapahtuma on alkoholiton, ilmainen ja tarjolla on pientä purtavaa.  

 
17.3 Fuksivierailu ja kenttäkurssiesittely Tvärminnen eläintieteelliselle asemalle 20.–21.10. 
Symbioosin ja MYY ry:n opiskelijoita priorisoidaan, sillä ilmoittautuneita on yhteensä 61 ja 
paikkoja vain 50.   
 
17.3 MYY x Origo x Keho beer bong -turnaus 6.11.2023 
Joukkueilmoittautuminen on tulossa ennen tapahtumaa ja myös yksin voi ilmoittautua. 
Parhaalle joukkueelle on luvassa palkinto.  

 
17.4 Grundibileet VV ry:n kanssa 
Tapahtuma siirtyy ensi keväälle.  

 
17.5 MYY:n leffailta: Twilight 31.10.2023 
Twilight-elokuvien kolmen ensimmäisen osan maraton pidetään Biokeskus 3:n 
kerhohuoneella 31.10. klo 17 eteenpäin. Mainostus alkaa viikon 41 viikonloppuna. Noora 
Kiviniemi pyytää 20 € sponsorointia tarjoiltaviin. Tapahtuma on osallistujille ilmainen.  
 
ESITYS: Myönnetään 20 € leffaillan eväisiin.  



 
PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 

 
17.6. Suomi night 2.11. Grundilla klo 18–23 

 
17.6 Karkkila 17.-19.11.2023 
Kuljetusmaksut on maksettu ja paikka on varattu, mutta muuten tapahtumaa ei olla vielä 
suunniteltu. Suunnittelu aloitetaan heti. Virkailijoille laitetaan Telegramiin viestiä, että 
tapahtuma on tulossa. Tapahtuma työllistää myös koko hallitusta. Noin kolmen viikon 
kuluttua alkaa lipunmyynti.  

 
17.7. Risteilysimulaattori  
Päivämäärää ei olla päätetty vielä, mutta yleensä tapahtuma on ollut jouluristeilyn (30.11–
1.12.) kanssa samaan aikaan eli 1.–3.12. Tapahtuma on Symbioosin järjestämä, mutta muut 
järjestöt ovat osallistuneet järjestelyyn. Viime vuonna MYY ry:ltä oli Tiia-Roosa mukana 
järjestämässä. Symbioosi haluaisi muista järjestöistä apuja järjestelyyn. Hallituksesta tullut 
alustavaa kiinnostusta järjestämiseen. Tiia-Roosa Kilpinen välittää tiedon eteenpäin. 

 
              17.8. Sitsit 7.12.2023 

Järjestetään Alina-salissa ja tarkoituksena on juhlia MYY ry:n syntymäpäivää. 
                           
 

18. TIEDOTUSASIAT 
 

18.1. TOP 3 
1. Karkkila tulee 17.–19.11. 
2.  Vaalikokous 22.11. klo 16:30 
3. Beer pong –turnaus Myy x Origo x Keho 6.11. 

 

18.2. Nettisivut 

Nettisivujen uusiminen ei ole edennyt viime kokouksen jälkeen, sillä kaikki asianomaiset ovat 
olleet kiireisiä. 

18.3. Muut tiedotusasiat 
 
Essi Kailan on tarkoitus kirjata MYY ry:n Google-tililtä kaikki laitteet ulos ja tämän jälkeen 
vaihtaa salasana. 

 

19. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT 
 

Seuraavat vuosijuhlakutsut tulleet. 
 

Sampsa ry 116 v., 21.10.2023, ilmoittautuminen päättynyt. Senni Kaavinen ja Tiia-Roosa 
Kilpinen ovat menossa. 
 
Viikki Brewing Society ry 10 v., 27.10.2023, ilmoittautuminen päättynyt. 
 
Synapsi ry 61 v., 25.11.2023, ilmoittautuminen päättyy 19.10. klo 16. Jesse Haapasalo ja 
Senni Kaavinen menevät.  



 
VITA ry 14 v., 3.11.2023. Riikka Puska ja Essi Kaila menevät ja ovat ilmoittautuneet jo. 
 
Biosfääri ry:n synttärisitseille 30.10. on tulossa 2 paikkaa MYY ry:lle. Kutsu ei ole vielä 
saapunut. Noora Kiviniemi ilmaisee kiinnostuksensa. 
 
Noora Kiviniemi muistuttaa vuosijuhlille menijöitä lahjojen hankkimisesta.  
 
Päätetään vaalikokouksen ajankohta. Päiväksi ehdotettu keskiviikkoa 22.11.2023 klo 16:30. 
Aloitetaan hallitusesittelyt ennen vaalikokousta.  

 
 

20. SEURAAVA HALLITUKSEN KOKOUS 
 

ESITYS: Päätetään seuraavan kokouksen ajankohta. 
 
PÄÄTÖS: Noora Kiviniemi tekee Telegrammiin kyselyn ajankohdasta.  
 

21. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 
 

Päätetään kokous ajassa 19:02.  

 

 

 

 

 

 

 

 

––––––––––––––––––––––––––                     –––––––––––––––––––––––––– 
Noora Kiviniemi, varapuheenjohtaja 2023   Anna Westerling, sihteeri 2023 

 

 

 

 

 

LIITTEET 

Liite 1 Esityslista 

Noora Kiviniemi (3. marraskuuta 2023 15:54 GMT+2) Anna Westerling (3. marraskuuta 2023 16:07 GMT+2)



Liite 2 Käsityökerhon Wine&Paint –illan budjetti 

Liite 3 Fuksisitsien toteutunut budjetti 

Liite 4 Fuksiaisten toteutunut budjetti 

Liite 5 MYY ry:n uudet jäsenet 
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